
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1088
van GWENNY DE VROE
datum: 5 april 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Inspectie Dierenwelzijn  -  Resultaten eerste kwartaal 2017

De aandacht voor dierenverwaarlozing en -mishandeling groeit. Dat is een terechte 
bekommernis. Het aantal mensen dat een klacht indient stijgt en ook het aantal 
inspecteurs neemt toe.

1. a) Hoeveel inspecties vonden er plaats in het eerste kwartaal van 2017?

b) Hoeveel van deze inspecties vonden plaats bij:

a. professionele houders (graag hierbij een onderscheid naar 
landbouwbedrijven, honden- en kattenkwekerijen, dierenpensions, 
dierenhandelszaken);

b. dierenasielen;
c. laboratoria;
d. dierentuinen?

2. a) Hoe vaak hebben de vastgestelde overtredingen in het eerste kwartaal van 2017 
geleid tot inbeslagname van dieren?

b) Hoeveel dieren werden in beslag genomen? Graag een overzicht per diersoort.

3. Hoe vaak hebben inspecteurs melding gemaakt het slachtoffer geworden te zijn van 
fysieke agressie in het eerste kwartaal van 2017?

4. Vaak gaat dierenverwaarlozing of –mishandeling ook gepaard met kansarmoede of 
een sociale problematiek. 

a) Hoe vaak hebben inspecteurs in 2015, 2016 en het eerste kwartaal van 2017 de 
sociale diensten ingeschakeld?

b) Hoe vaak ging het om landbouwers en hebben de inspecteurs bijgevolg 
doorverwezen naar de vzw Boeren op een Kruispunt? 

5. Heel wat mensen onderschatten het lange termijn-engagement dat ze moeten 
aangaan bij het aanschaffen van een dier. De minister heeft vorig jaar een campagne 
opgestart om toekomstige baasjes aan te moedigen goed na te denken vooraleer ze 
een huisdier aanschaffen.

a) Hoeveel sessies heeft de website www.huisdierinfo.be sinds de lancering geteld?

http://www.huisdierinfo.be


b) Hoeveel unieke bezoekers heeft de website? Graag een overzicht per maand 
sinds de oprichting.

c) Hoeveel paginaweergaves heeft de website gerealiseerd sinds de oprichting? 
Graag cijfers per maand.

d) De minister gaf te kennen dat het de bedoeling was om de campagne verder te 
zetten met andere diersoorten. 

Werden de details inmiddels uitgewerkt? Zo ja, wat staat er te gebeuren, op 
welke diersoorten zal worden gefocust en hoe zal de campagne praktisch en 
budgettair worden aangepakt?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1088 van 5 april 2017
van GWENNY DE VROE

1. a. In het eerste kwartaal van 2017 werden 542 controles uitgevoerd.

b. Erkende kwekerijen: 70
Dierenpensions: 15
Dierenasielen: 19
Dierenhandelszaken: 12
Laboratoria: 2
Dierentuinen: 4
Landbouwsector: 26

2. a) De Inspectiedienst Dierenwelzijn heeft 85 dossiers met een inbeslagname, door de 
Inspectiedienst zelf of door de politie, behandeld.

b) De volgende aantallen dieren werden in beslag genomen: 
Honden: 315
Katten: 87
Pluimvee: 62
Paard en pony: 36
Rund: 30
Ezel: 2
Vogels: 2
Knaagdieren: 3
Varken: 1

3. In het eerste kwartaal van 2017 hebben de inspecteurs twee keer een geval van 
fysieke agressie gemeld. 

4. Hiervan worden geen gegevens bijgehouden.

5. a) Tot op 11 april 2017 werden 36.820 sessies geregistreerd.



b) De website telde 32.876 unieke bezoekers.

Maand Aantal bezoekers
mei/16 8688
jun/16 3000
jul/16 1147
aug/16 1844
sep/16 1907
okt/16 2392
nov/16 3533
dec/16 3198
jan/17 2928
feb/17 3172
mrt/17 1067

c) Het aantal pageviews bedraagt 82.186.

Maand Aantal pageviews
mei/16 26983
jun/16 7791
jul/16 3402
aug/16 3452
sep/16 5096
okt/16 5304
nov/16 7521
dec/16 7225
jan/17 6291
feb/17 7014
mrt/17 2107

d) De informatie over verschillende diersoorten wordt aangevuld op de website. De 
verdere campagne wordt op dit moment nog uitgewerkt.


